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Radna Powiatu Świeckiego

Świecie, 27.02.2019r.

Zapytanie

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytanie:

Proszę o informację ile wniosków zostało skierowane do Starosty powiatu świeckiego w 

zakresie wsparcia dla ochotniczych straży pożamych( obecnie w budżecie powiatu 80 tysięcy 

złotych).

Ile z tych wniosków zostało rozpatrzone pozytywnie, w jakiej wysokości otrzymały pomoc i 

na jaki cel.

Ile wniosków zostało rozpatrzone negatywnie z podaniem podmiotu który o taką pomoc 

wnioskował oraz uzasadnienie do tak podjętej decyzji.

Dane proszę o przygotowanie za okres od 2014 roku do obecnie.

Z poważaniem
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